
Acta Grup Motor_(Taula Comunitària)
Dimarts, 3 d’octubre a les 10.15h al Casal de Barri Congrés - Indians. 

Participants:
- Isabel (Acció Comunitària)
- Mercè (Tècnica de Barri)
- Pepa (Canòdrom)
- Marga (Convivim)
- Irma (Casal de Barri)
- Anna (VilaVeïna)

Introducció: l’objectiu de la trobada del Grup motor és facilitar i concretar una proposta d’ordre del
dia i organització de la pròxima Taula Comunitària. 

1. Taula Comunitària (19 octubre):  

Proposta d’ordre del dia:

Introducció:
- Festes Majors del barri: després de les dues festes majors del barri, hi ha moltes ganes de

saber com han anat. Dedicar una petita part inicial a explicar-les. 
- Presentació de l’ordre del dia i roda de noms (Isabel) 

Primera part: 
- Grup de Benestar: es proposa dedicar temps a explicar les novetats del Grup de Benestar,

les accions que s’estan preparant, per tal que tothom ho pugui conèixer i tingui la possibilitat
de sumar-s’hi. (VilaVeïna - 5min) 

- Dones Amunt: explicar breument el nou projecte que ha arribat al barri. (Irma - 5min)
- Concilia: vindran les companyes del servei de canguratge gratuït per tal de fer-ne 5 cèntims.

(Concilia - 5min) 
- Comunicació: des del grup motor es debat sobre la importància de concretar la comunicació

interna (actes, convocatòries…) i externa (projectar tot allò que es fa cap enfora, XXSS…) de
la  Taula.  És per  això  que  se suggereix  dedicar  un petit  punt  per  obrir  la  possibilitat  de
plantejar noves fórmules de comunicar i decidir-ho entre tota la Taula.  (Irma - 5min) 

Segona part: 
Reprendre els acords i decisions preses en l’última Taula Comunitària del juny, sobre l’organització,
tempos i grups de treball de la Festa d’Entitats que es farà de cara a l’abril 2024:

- Repàs del calendari/cronograma, per tal de validar-lo o canviar el que es cregui convenient.
- Exposar  els  grups  de  treball  temàtics  que  van  sortir  a  l'última  taula  comunitària:

Visibilitat/Xerrades; Tallers i activitats; Espectacles; Activitats esportives; Comunicació. 

2. Altres:  

- S’explica el nou projecte de Dones Amunt, i es comenta la necessitat de reforçar la difusió
per tal d’arribar a més persones. 

- Comunicació externa:   Es plantegen noves propostes i reactivar-ne algunes ja existents: a)
XXSS Instagram de la Taula Comunitària: IndiansCongres. b) Cartelleria. c) WhatsApp. 

- Comunicació  interna:   es  proposa  canviar  el  format  de  convocatòria  del  correu,  per  la
plataforma Decidim. És per això que s’acorda plantejar-ho a la taula per tal de prendre’n la
decisió. 

- La pròxima sessió serà a l’equipament de l’Espai Jove Garcilaso 19 d’octubre a les 18h. 


